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متن پرسش

سلام خدمت استاد بزرگوار: استاد عزیز چرا گروهی در تلگرام راه نمی اندازید و در سایت آدرسش رو

نمی گذارید که دنبال کننده های آثار شما و علاقه مندان به مباحثتون اونجا با هم گفتگو و اشتراک نظر

کنند؟ به نظرتون خوب نیست که چنین گروهی وجود داشته باشه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در توان بنده بیش از آن که بر روی جواب سؤالات وقت میگذارم، نیست.

رفقا در اینساگرام تلاشهایی دارند. موفق باشید


